
Reacties	  partijen	  Provinciale	  Staten	  vraag	  1	  
	  
De	  Groene	  AS	  is	  de	  ecologische	  verbinding	  tussen	  het	  Amsterdamse	  Bos	  en	  Spaarnwoude	  en	  maakt	  
onderdeel	  uit	  van	  de	  ecologische	  hoofdstructuur	  van	  Nederland.	  De	  actuele	  plannen	  en	  uitwerkingen	  laten	  
zien	  dat	  er	  geen	  sprake	  is	  van	  een	  doorgaande	  verbinding,	  dat	  er	  diverse	  grote	  hindernissen	  zijn	  en	  dat	  de	  
Groene	  AS	  op	  sommige	  plaatsen	  wel	  heel	  erg	  smal	  is.	  	  
	  
Vraag	  1a:	  Is	  uw	  partij	  van	  mening	  dat	  deze	  ecologische	  verbinding	  gehandhaafd	  moet	  worden	  en	  
kwalitatief	  moet	  worden	  verbeterd?	  Ja/Nee	  
	  
Vraag	  1b:	  Zo	  ja,	  wil	  uw	  partij	  kwalitatieve	  verbetering	  van	  de	  Groene	  AS	  opnemen	  in	  het	  nieuwe	  coalitie	  
akkoord,	  na	  de	  verkiezingen	  van	  maart	  a.s.?	  	  
	  
	  	  
Partij	   1a	   1b	   motivering	  
CDA	   	   	   Het	  CDA	  wil	  afmaken	  waar	  we	  aan	  begonnen	  zijn.	  Natuurnetwerk	  

Nederland	  voorheen	  EHS	  moet	  afgemaakt	  worden.	  Daartoe	  heeft	  het	  
huidige	  college	  tot	  2027	  12,5	  miljoen	  oer	  jaar	  begroot	  om	  dit	  af	  te	  maken.	  
Zoals	  u	  weet	  maakt	  het	  CDA	  deel	  uit	  van	  deze	  coalitie	  en	  ben	  ik	  de	  
verantwoordelijke	  gedeputeerde	  op	  deze	  portefeuille.	  Daarmee	  dekt	  de	  
provincie	  het	  financiële	  gat	  af	  dat	  het	  Rijk	  heeft	  bezuinigd.	  Dat	  zegt	  veel	  
over	  de	  inzet	  op	  het	  NNN.	  De	  Groene	  Uitweg	  maakt	  onderdeel	  uit	  van	  deze	  
ambitie.	  Ook	  daar	  geldt	  "afmaken	  waar	  we	  aan	  begonnen	  zijn"	  dat	  staat	  
letterlijk	  in	  het	  CDA	  programma.	  Daarnaast	  heb	  ik	  de	  afgelopen	  jaren	  een	  
groot	  aantal	  projecten	  die	  onderdeel	  uitmaken	  van	  de	  Groene	  Uitweg	  
gestimuleerd	  en	  gefinancierd	  en	  geopend.	  Ik	  noem	  hier	  het	  project	  met	  de	  
Geo	  tubes	  en	  de	  stepping	  Stones	  rond	  Aalsmeer.	  

PvdA	   	   	   Zoals	  bekend	  is	  als	  gevolg	  van	  het	  natuurakkoord,(van	  rijk,	  provincies	  en	  
natuurorganisaties)	  de	  Ecologische	  Hoofdstructuur	  (EHS),	  omgezet	  in	  het	  
Nationaal	  Natuur	  Netwerk.	  De	  provincies	  hebben	  op	  zich	  genomen	  om	  dit	  
natuurnetwerk	  	  af	  te	  maken.	  	  De	  PvdA	  is	  daar	  een	  groot	  voorstander	  van	  en	  
heeft	  dat	  ook	  in	  zijn	  verkiezingsprogramma	  opgenomen.	  De	  natuur	  staat	  in	  
het	  overvolle	  zuidelijk	  deel	  van	  onze	  provincie	  onder	  druk.	  Ruimte	  is	  
schaars.	  De	  PvdA	  vindt	  toch	  dat	  er	  maximaal	  ruimte	  moet	  worden	  gemaakt	  
voor	  natuur,	  versterking	  van	  de	  Groene	  As	  en	  wil	  dat	  dan	  ook	  opnemen	  in	  
het	  nieuwe	  coalitie	  akkoord.	  	  Belangrijke	  prioriteit	  voor	  de	  provincie	  blijft	  
het	  afronden	  van	  de	  van	  het	  natuurnetwerk	  (nog	  7000	  hectare	  in	  de	  
komende	  12	  jaar).	  	  

GroenLinks	   Ja	   Ja	   Ja.	  	  Als	  deze	  ecologische	  verbindingszone	  weg	  zou	  vallen	  zou	  de	  Groene	  As,	  
het	  netwerk	  van	  natuurgebieden,	  versnipperen.	  Voor	  vele	  dieren	  en	  
planten	  is	  deze	  ecologische	  verbinding	  van	  levensbelang.	  GroenLinks	  wil	  dat	  
de	  provincie	  Noord-‐Holland	  zich	  meer	  gaat	  inspannen	  om	  omvang	  en	  
kwaliteit	  van	  natuurgebieden	  te	  versterken	  en	  te	  verbeteren.	  Daar	  
profiteren	  niet	  alleen	  flora	  en	  fauna	  van.	  Ook	  Noord-‐Hollanders	  willen	  
graag	  wonen	  in	  een	  groene	  en	  gezonde	  omgeving.	  	  
Ja.	  De	  Groene	  As	  maakt	  onderdeel	  uit	  van	  het	  natuurnetwerk	  in	  onze	  
provincie.	  GroenLinks	  is	  er	  alles	  aan	  gelegen	  om	  het	  geplande	  
natuurnetwerk	  in	  Noord-‐Holland	  de	  komende	  periode	  te	  voltooien.	  	  

Vrouwen	  
Partij	  

ja	   	   De	  Vrouwen	  Partij	  vindt	  dat	  	  deze	  ecologische	  verbinding	  gehandhaafd	  
moet	  worden	  en	  kwalitatief	  moet	  worden	  verbeterd.	  De	  reden	  waarom	  dit	  
niet	  proportioneel	  is	  uitgevoerd	  typeert	  de	  coördinerende	  en	  controlerende	  
functie	  van	  bestuur	  van	  Noord	  Holland.	  De	  Vrouwen	  Partij	  wil	  over	  de	  



gehele	  gang	  van	  zaken	  transparantie.	  	  
	  
De	  Vrouwen	  Partij	  vindt	  het	  ontwikkelen	  van	  wegenbouwgebieden	  die	  
discutabel	  zijn	  en	  enkel	  rendabel	  voor	  wegenbouwbedrijven	  niet	  getuigen	  
van	  bestuurlijke	  integriteit,	  zeker	  omdat	  gemeenten	  niet	  samenwerken	  en	  
er	  geen	  gedegen	  integere	  overkoepelde	  coördinatie	  vanuit	  de	  provincie	  
plaatsvindt.	  

Partij	  vr	  de	  
Dieren	  

ja	   ja	   Toelicht	  1a:De	  Partij	  voor	  de	  Dieren	  vindt	  dat	  de	  Ecologische	  
Hoofdstructuur	  moet	  worden	  afgemaakt	  om	  dieren	  en	  planten	  te	  
beschermen.	  In	  Noord-‐Holland	  is	  nog	  maar	  15%	  van	  de	  oorspronkelijke	  
biodiversiteit	  over.	  De	  zeldzame	  rode	  lijstsoorten	  zijn	  hard	  achteruit	  
gegaan,	  er	  is	  nog	  maar	  22%	  over	  van	  hun	  populatie	  ten	  opzichte	  van	  1990.	  
De	  provincie	  is	  met	  de	  decentralisatie	  van	  de	  natuur	  de	  regisseur	  van	  de	  
natuur	  en	  moet	  nu	  de	  internationale	  verplichtingen	  waarmaken.	  	  
Toelicht	  1b:	  Indien	  een	  coalitieakkoord	  wordt	  geschreven	  dient	  
bovenstaande	  daar	  uiteraard	  in	  verwerkt	  te	  worden.	  	  

VVD	   Ja	   	   In	  het	  kader	  van	  de	  realisatie	  van	  het	  NNN	  (voorheen	  EHS)	  willen	  wij	  
hieraan	  in	  het	  coalitieakkoord	  aandacht	  besteden.	  
	  

50plus	   	   	   Wij	  vinden	  dat	  de	  EHS	  een	  goed	  plan	  is	  en	  in	  principe	  gehandhaafd	  moet	  
worden	  en	  zo	  nodig	  versterkt.	  Maar	  voor	  50PLUS	  zijn	  er	  op	  dit	  moment	  
andere	  prioriteiten	  zoals	  herstel	  koopkracht,	  de	  zorg	  op	  peil	  houden	  	  en	  
herstel	  economie	  en	  werkgelegenheid.	  
Als	  dat	  is	  verbeterd,	  is	  er	  wellicht	  ruimte	  voor	  versterking	  EHS.	  

PVV	   Nee	   	   	  
Piratenpartij	   Ja	   Ja	   De	  Piratenpartij	  Noord-‐Holland	  zoekt	  altijd	  naar	  slimme	  en	  innovatieve	  

oplossingen.	  Wij	  geven	  hierbij	  altijd	  de	  voorkeur	  aan	  aan	  oplossingen	  
waarbij	  mens	  en	  natuur	  optimaal	  in	  staat	  gesteld	  worden	  om	  zichzelf	  te	  
reguleren,	  zonder	  dat	  hier	  overheidsingrijpen	  voor	  nodig	  is.	  Het	  verbinden	  
van	  natuurgebieden	  in	  een	  ecologische	  hoofdstructuur	  is	  een	  slimme	  en	  
goedkope	  manier	  	  om	  de	  biodiversiteit	  te	  vergroten.	  Op	  deze	  manier	  heeft	  
de	  natuur	  meer	  mogelijkheden	  om	  de	  balans	  in	  het	  ecosysteem	  te	  
herstellen,	  zonder	  dat	  hier	  overheidsingrijpen	  voor	  nodig	  is.	  Het	  is	  
onacceptabel	  dat	  de	  huidige	  politiek	  de	  ecologische	  hoofdstructuur	  laat	  
versloffen.	  De	  Piratenpartij	  Noord-‐Holland	  vindt	  dat	  de	  	  ecologische	  
verbinding	  gehandhaafd	  moet	  worden	  en	  kwalitatief	  moet	  worden	  
verbeterd.	  Wij	  zullen	  ons	  ervoor	  inzetten	  dat	  kwalitatieve	  verbetering	  van	  
de	  Groene	  AS	  opgenomen	  wordt	  in	  het	  nieuwe	  coalitie	  akkoord	  na	  de	  
verkiezingen	  van	  maart	  a.s.	  

CU-‐SGP	   	   	   Wij	  vinden	  het	  versterken	  van	  de	  natuur	  belangrijk.	  Rondom	  de	  verlegging	  
van	  de	  A9	  zijn	  al	  een	  aantal	  maatregelen	  afgesproken	  om	  de	  groen	  AS	  in	  
stand	  te	  houden.	  Wij	  willen	  beoordelen	  of	  dat	  voldoende	  is	  of	  dat	  
aanvullende	  maatregelen	  nodig	  zijn.	  

D66	   	   	   D66	  is	  voorstander	  van	  het	  afmaken	  en	  robuuster	  maken	  van	  het	  
Natuurnetwerk	  in	  Noord-‐Holland.	  Verbindingen	  leggen	  en	  verstevigen	  is	  
van	  belang	  voor	  het	  niet	  verder	  afnemen	  van	  de	  biodiversiteit.	  Dit	  vraagt	  
niet	  altijd	  grote	  projecten,	  maar	  ook	  slimme	  oplossingen	  om	  voor	  bepaalde	  
soorten	  voorzieningen	  te	  treffen	  in	  landelijk	  en	  stedelijk	  gebied.	  
Beheer	  van	  de	  natuur	  is	  een	  kerntaak	  van	  de	  provincie	  en	  is	  voor	  D66	  zeker	  
een	  onderwerp	  om	  goede	  afspraken	  over	  te	  maken	  in	  een	  coalitieakkoord.	  
Zeker	  in	  de	  omgeving	  van	  Amsterdam	  en	  Schiphol	  is	  de	  groenstructuur	  van	  
groot	  belang.	  



Hart	  voor	  
Holland	  

	   	   Voor	  Hart	  voor	  Holland	  staan	  lokale	  belangen	  en	  leefbaarheid	  voorop.	  
Daarbij	  hoort	  het	  behoud	  van	  natuur	  en	  landschappen	  en	  dus	  ook	  het	  in	  
stand	  houden	  van	  de	  ecologische	  hoofdstructuur	  van	  Nederland	  en	  
ecologische	  verbindingen	  in	  heel	  Noord-‐Holland.	  Voor	  uw	  regio	  is	  deze	  
groene	  buffer	  van	  groot	  belang	  omdat	  Badhoevedorp	  zich	  in	  een	  gebied	  
bevindt	  met	  veel	  milieuoverlast	  van	  auto-‐	  en	  vliegverkeer.	  Daarnaast	  
bieden	  de	  natuurgebieden	  en	  belangrijk	  recreatiemogelijkheid	  voor	  de	  
regio.	  Daarom	  zijn	  wij	  ook	  voorstander	  van	  een	  kwalitatieve	  verbetering	  als	  
daar	  lokaal	  behoefte	  en	  draagvlak	  voor	  is.	  

SP	   Ja	   ja	   	  
	  
Geen	  reacties	  van:	  Ouderenpartij	  NH,	  Multicultureel	  plus	  partij.	  


